
80.I.6 - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny, rozumiejąc intencje wyznaczenia bus-pasa na ulicy Sobieskiego, wyraził zdanie, że 

samo rozwiązanie jest raczej fatalne, bo co z tego, że tam jest dodatkowy bus-pas, skoro 

autobusy, żeby na niego wjechać, i tak stoją w korku. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 30 września br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk





